
skl, na kak način da se je zbralo potrebna de

narna sredstva, lastna sredstva privatnikov, ja

vna sredstva potom občin in banovine ter dru

gih ustanov. 
Po njegovem Izčrpnem referatu so se skoroda 

vsi udeleženci zglasili v debati in povedali svo

ja mnenja o tem vprašanju. 
Približni proračun za daljnovode bi bil eden 

milijon dinarjev. 
Pri razgovoru, kako ta sredstva kriti, so se 

našla pota, vendar nikakor ne bo mogoče na

črta uresničiti, ako ne bo banovina sodelovala 
in ako ne bi Fala na dogovorjene pogoje pri

stala. Mestna občina mariborska se je izjavila 
pripravljeno s tehnične strani sodelovati že se

daj takoj in s svoje strani storiti vse, da se ta 
zahteva Slovenskih goric izvede. 

Navzoči gg. banski svetniki so bili naproše

ni da v prihodnjem zasedanju banskega sveta 
to zahtevo stavijo in VF! pričakujemo, da bo 
banovina dala Slovenskim goricam možnost, da 
se bodo tudi v tem ozriu ločile od Avstrije in 
bodo priključene Jugoslaviji! 

Elektriko hočemo v Slo
venske gorice! 

Ali niso naše Slovenske gorice najlepši naši 
kraji? Ali niso prebivalci teh krajev v najtežji 
borbi zadržavali naval nemštva, ki je hotelo, da 
se Slovenske gorice ponemčijo? In ta pridni na

rod je še danes odtrgan od sveta. Nima želez

nice, nima elektrike, pošte so slabe, za 30 kir 
od Maribora potrebuje pismo ali časopis do pel 
dni! Zakaj vse to? Zato, ker je tu narod potr

pežljiv in šele tedaj reče kaj, ko je že skrajna 
sila. 

Pretekli pondeljek pa so se zbrali v Maribo

ru zastopniki iz Slovenskih goric, ki so posta

vili kot svojo prvo in odločno besedo: Elektrike 
hočemo v Slovenske gorice! Samo v Št. IIju ž« 
imajo elektriko, pa iz Avstrije, samo v Cmure

ku jo imajo, pa iz Avstrije, samo • Apačah je 
imajo— pa iz Avstrije, smo v Gornji Radgon 
jo imajo, pa iz Avstrije. Drugod pa je ni, ne

iz Jugoslavije in ne iz Avstrije. 
Konferenca se je vršila v občinskih prostorii 

V Mariboru pod pre<' edovanjem g. podžupana 
Fran jo zebota. Navzoči so bili še: g. inž. Ruer 
za banovino, gg. banski svetniki dr. Leskovar 
dr. Miler in Šerbi'i2k, v zastopstvu mestne ob

<"ne gg. Hrastelj Franc in ravnatelj Uršič, Kr

če vino je zcitopal g. župan Vesenjak, občine 
Sv. Marjeta župan šuman, občino Pesnico Fras 
VVeingerl in Jarc, št. T nart v Slov. gor. gg 
dr. Kramberger in Hrastelj Tone, občino Voli

čino: gg. Muršak in Kodrič, občino Sv. Trojice 
dr. Weixl, Pinter in Cvetko, iz drugih krajec 
se zastopnikov za sedaj še nI vabilo, ker je šle 
predvsem za prvo napeljavo Iz Maribora de 
Sv, Trojice. 

G. Inž. Rueh je obrazložil, kako so bile elek

trificirane cele pokrajine v Dolenjski in Gorenj 


